
PROTOKÓŁ Nr 4/15 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 19 maja 2015 r. 

 

Obecni Członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

Posiedzenie otworzył P. Zbigniew Wielądek – Przewodniczący Komisji. 

P. Przewodniczący odczytał następujący porządek obrad: 

1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

2. Sprawy różne. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Porządek sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 1. 

P. Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o krótkie przedstawienie najważniejszych 

informacji z sprawozdania. 

P. Skarbnik powiedziała, że opinia RIO jest pozytywna. Wykonanie dochodów stanowi   

99,48 %. 

Radny Krzysztof Wasikowski zapytał jaki jest stan zadłużenia na koniec 2014 r. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że stan zadłużenia na koniec 2014 roku wynosi 2.215.723 zł. Rok 

budżetowy 2014 zamknął się nadwyżką w wysokości 1.303.516,11 zł. Spłacamy 3 pożyczki 

tj., oczyszczalnia ścieków w Korytnicy, przydomowe oczyszczalnie i oświetlenie LED. Nie 

mamy możliwości ich umorzenia.  

P. Przewodniczący powiedział, że są duże zaległości za wykonanie przydomowych 

oczyszczalni. 

P. Skarbnik powiedziała, że zaległości wynoszą około 70 tys. zł. Upomnienia zostały 

wysłane. 

P. Przewodniczący powiedział, że koszt budowy oczyszczalni dla właściciela gospodarstwa 

nie jest duży. 

P. Skarbnik powiedziała, że te zaległości powoli wpływają, natomiast zaległości z podatków 

wzrastają. Urząd Skarbowy nie ma pomysłu jak je ściągnąć. Często zdarza się że komornicy 

wysyłają do gminy pisma o zajęcie wierzytelności ze zwrotu akcyzy, ale nikt z zadłużonych 

osób nie składał wniosku o zwrot. 

Radny K. Wasikowski zapytał czy ze zwrotu akcyzy gmina może ściągnąć zaległości. 



P. Skarbnik powiedziała, że gmina nie może tego zrobić. Zostały zaciągnięte pożyczki na 

inwestycje w Jaczewie i Rabianach, natomiast za inwestycje w Połaziu Świętochowskim 

otrzymaliśmy zwrot dotacji w tamtym roku. Za Jaczew i Rabiany  otrzymaliśmy w I kwartale 

2015 roku. Była przeprowadzona jedna kontrola z przeprowadzonych inwestycji i wynik jest 

pozytywny. Odzyskaliśmy zwrot podatku VAT. Do 2021 roku otrzymamy wpłaty w ratach. 

Otrzymaliśmy pieniądze na zadania zlecone i własne. Wojewoda wywiązał się z zobowiązań, 

Krajowe Biuro Wyborcze również. Zaległości z podatku od środków transportowych wynoszą 

53.361,20 zł. Zwiększyły się zaległości za odpady komunalne. 

P. Przewodniczący powiedział, że ludzie nie płacą za śmieci i wywożą do lasów. 

P. Skarbnik powiedziała, że wystawiono 555 upomnień na kwotę 63.820,10 zł. Na koniec 

roku zaległości wynoszą 22.256,60 zł. 

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie wykonania 

budżetu Gminy za 2014 rok. 

Członkowie Komisji podczas głosowania jawnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 

wykonanie budżetu Gminy za 2014 rok – 3 głosami „za”. 

Po przeanalizowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Członkowie komisji zredagowali 

wniosek w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2014 rok. Stanowi on Załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Punkt 2. 

Członkowie Komisji nie podjęli innych spraw. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant        Przewodniczący Komisji 

 

Ewelina Karczewska           Zbigniew Wielądek 

 


